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Uprzejmie powiadamiam, ie w dniu !9.04.2016r podczas
spotkania Pana Prezydenta z mieszkaficami osiedla poludnie mieszkaricy
podczas dyskusji zglosili interwencje zwiqzanq z pilnq naprawq chodnika w
ciqgu ulicy tanieszczyzna na odcinku od ul. Kujawskiej do ul. planty.

lstniejqcy chodnik usytuowany po jednej stronie ul. Lanieszczyzno jest w
bardzo zlym stanie technicznym, nier6wny no catej dlugoici, ubytki w
plytkach-pokruszone pftki,brok zjazd6w dla w6zk6w niepelnosprawnych
os6b, znoczne zqniienia i nier6wnoici chodnika itp., kt6re zagraiojq
bezpieczeristwu u2ytkownik6w. Taki stan istnieiqcego chodnika powoduje, ie
mieszkafcy maiq bardzo du2e trudnoSci w poruszaniu siq - przemieszczaniu
uczqszczajqc tym chodnikiem na spacer na targowisko do ko6ciola itp.

W zwiqzku z powyiszym uprzejmie proszg by MZUKiD podjql dziatania
zwiqzane z dokonaniem naprawy- czq6ciowym uzupetnieniem i przeloieniem
wy2ej omawianego chodnika w ciqgu ul. tanieszczyzna na tym odcinku w
ramach Srodk6w bud2etowych 2016r przewidzianych na naprawy, remonty
chodnik6w w mie5cie Wtoclawku.

Liczq na pozytywne rozpatrzenie proSby mieszkaric6w ulicy tanieszczyzna,
kt6rzy ten problem zgtosili Panu prezydentowi podczas spotkania, za co z gory
w imieniu wiasnym i mieszkaic6w dziqkujq bardzo.
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